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شکایت ابتکار از 
خبرگزاری های زنجیره ای

رئیس سازمان محیط زیســت بااشاره به اتهامات 
اقتصــادی یکــی خبرگزاری ها علیــه وی و مادر 
خــود، اعلام کــرد: اینجانب نه بــه عنوان رییس 
سازمان حفاظت محیط زیست و نه در موضوعات 
مرتبــط با محیط زیســت کشــور، بلکه بــه عنوان 
معصومه ابتکار و در بحــث اتهامات اقتصادی از 
این خبرگزاری و رســانه هایی کــه زنجیره و دنباله 
آن هســتند بــه مراجع قضایی شــکایت می کنم و 
از ایشــان تقاضا دارم بــرای حفظ اخلاق و آبروی 
نظام جمهوری اســلامی ایران دستور دهند تا به 
وضعیت رســانه هایی که سالهاست در کشور خبر 

را با دروغ و تهمت در آمیخته اند رســیدگی شود.
معصومه ابتکار در جدیدترین پســت تلگرامی اش 
نوشــت: برخوردهای مغرضانه و ادعاهای کذب 
یــک خبرگــزاری و رســانه های زنجیــره ای آن با 
نزدیک شــدن به زمان انتخابات به طور تصاعدی 

اوج می گیرد. 
وی افــزود: در حالی که مقابلــه با تخلفات اداری 
به طــور جدی و بی اغماض در ســازمان حفاظت 
محیط زیســت دنبال می شود، این خبرگزاری که 
در دو دولت قبلی در مقابل تخلفات صدها برابری 
موارد کنونی، ســکوت اختیار می کرد، دســت به 

خبرسازی های کذب و نشر اکاذیب می زند.
ابتــکار تاکید کرد: این خبرگزاری پس از اتهامات 
بی پایــه دیروز به مــادرم که پاســخ آن را دریافت 
کرد، امروز یکشــنبه چهارم مهر نیز با انتشــار یک 
خبر و تصاویری از مدارک شهرداری منطقه یک، 
ادعایی را مطرح کرده که مربوط به ســال ها قبل 
بوده و هیچ نام و امضایی از اینجانب در آن موجود 
نیست و در انبوه خطوط آن نیز اتفاق خاص و غیر 

معمولی رخ نداده است.
وی افزود: دروغ این رســانه  تا جایی پیش می رود 
که تاســیس بنیــاد زینب کبری در ســال 1358 
را بــه اینجانب که در آن زمان 19 ســال داشــتم 
و یک دانشــجو بودم، نســبت داده و می نویســد: 
رییس ســازمان حفاظــت محیط زیســت خیریه 
بنیــاد زینب را به نام مادرش ثبــت کرد تا خودش 
در آنجــا بــه فعالیت هایش ادامه دهــد!!! چنین 
اکاذیبــی البته از طــرف این بنــگاه خبرپراکنی و 
رسانه های همسوی آن جدید نبوده و سال هاست 
علیه اینجانب و خانواده ام دســت به نشر صفحات 
متعــددی از ایــن دســت زده اند کــه هیچکدام 
هــم به عنوان خــلاف در محاکم قضایــی نه تنها 
 ثابــت نشــد، بلکــه ارزش طــرح و شــکایت هم

 نداشت.
ابتکار در ادامه نوشــت: خدا را شــاکرم که مادرم 
بانــو فاطمــه برزگر و بنیاد زینــب کبری )س( نزد 
مــردم با آبــرو و مورد اعتماد ســطوح وســیعی از 
شــهروندان به واســطه خدمات نزدیــک به چهار 
 دهه ای خود در چندین شهر و نیز مناطق محروم 

 . هستند
وی در پایــان نوشــت: بنابرایــن اینجانــب نه به 
عنوان رییس ســازمان حفاظت محیط زیســت و 
نه در موضوعات مرتبط با محیط زیســت کشــور، 
بلکه به عنوان معصومه ابتکار و در بحث اتهامات 
اقتصــادی از ایــن خبرگــزاری و رســانه هایی که 
زنجیــره و دنبالــه آن هســتند به مراجــع قضایی 
شــکایت می کنــم و از ایشــان تقاضــا دارم برای 
حفــظ اخلاق و آبــروی نظام جمهوری اســلامی 
ایران دســتور دهند تا به وضعیت رســانه هایی که 
سالهاســت در کشــور خبر را بــا دروغ و تهمت در 

آمیخته اند رسیدگی شود.

ناگفته های جنگ
نه ما می توانستیم هاشمی را قانع کنیم نه هاشمی ما را

فرمانده سپاه پاسداران در دوران دفاع مقدس گفت: ما متناسب با تهدید عمل 
می کنیم و هیچ وقت دســت خود را رو نخواهیم کرد که چگونه وارد می شویم 

اما اگر کسی وارد جنگ شود سیلی محکمی می زنیم.
سرلشکر پاسدار محسن رضایی فرمانده سپاه پاسداران در دفاع مقدس با حضور 
در برنامــه »تیتر امشــب« گفت: جنگ تنها تیراندازی دو گروه با هم نیســت، 
فرماندهان ما هیچ کدام تجربه جنگ نداشــتند. آقای هاشــمی و مقام معظم 
رهبری در جنگ نقش مهمی داشتند، اما در آن زمان ایشان نیز تجربه چندانی 
در حکومت داری نداشتند. نه دولتمردان ما و نه نظامیان ما تجربه حکومتداری 
و جنگ نداشــتند چون یک ســال و نیم از جمهوری اسلامی گذشته بود؛ اما 
از آنجا که دولتمردان و هم نظامیان ما افراد بســیار شــجاع و باهوشی داشتند 

و هم قدرت یادگیری از اتفاقات داشتند و تجارب خود را استفاده می کردند.

نه ما می توانستیم هاشمی را قانع کنیم نه هاشمی ما را
محســن رضایی اظهار کرد: در ســال اول جنگ آقای بنی صدر فرمانده کل 
قوا بود، اما چون راهبرد و قدرت تشــخیص نداشت و هرکسی نظری را مطرح 
می کرد، نظرات را می پذیرفت. اما در ســال دوم چون راهبرد داشــتیم، موفق 
شــدیم. ما نمی توانستیم آقای هاشــمی را قانع کنیم و آقای هاشمی هم نمی 
توانستند ما را قانع کنند. امام)ره( اعتقاد داشتند که جنگ تا سقوط صدام باید 
ادامه داشته باشد. در تصمیمات کسی حق وتو نداشت، و چون امام می فرمود 
باید از آقایون تبعیت کنید، ما به نظر مسئولان کشور توجه می کردیم. عملیات 
ولفجر مقدماتی را نقد داشتیم و مرحله دوم و سوم را هم نباید عمل می کردیم. 

امام)ره( دخالت نمی کردند، جز مواردی که تذکراتی می دادند.
وی افزود: عملیات فاو عملیات دشــواری بود. ما فاو را به راحتی گرفتیم و ۷5 
شبانه روز بدون اینکه بخوابیم عملیات داشتیم. دو سه عملیات بود که سخت 
بود و موفق ترین عملیات، فاو بود و کربلای 5 بیشترین تعداد شهید را داشتیم، 

چون دشمن شدت آتش و تمرکز داشت.
رضایی خاطرنشان کرد: اگر امکان بازگشت داشتیم، برخی عملیات ها را در بعد 
غافلگیر بیشتر عمل می کردیم، در کربلای ۴ بجای 3۰ گردان می توانستیم 
با 15 گردان وارد عملیات شــویم، و منظور نیســت که 3۰ گردان از بین رفت، 

بلکه اگر تعداد کمتر بود، شهدا کمتر بودند.
فرمانده سپاه پاسداران در دوران دفاع مقدس افزود: بعد از خرمشهر باید یک 

وقفه می دادیم و وارد خاک عراق نمی شــدیم و پنج شــش ماه باید فرصت می 
دادیم و اگر دوباره برگردیم حتما بر ســر مرز خرمشــهر و بصره حتما می گویم 
که باید فرصت داد چون اگر این کار را می کردیم از بعد سیاســی می توانستیم 

اکنون به آن استناد کنیم.
محسن رضایی با اشاره به یکی از خاطرات خود گفت: آقای هاشمی بین من و 
فرمانده ها مانده بود چون در کربلای ۴ شکســت خوردیم و فرماندهان معتقد 
بودند که کربلای 5 را انجام ندهیم و آقای هاشــمی بعد از صحبت خصوصی 
با من، به دیگر فرماندهان گفتند که عملیات باید انجام شــود، و تصمیم با آقا 
محسن باشد. من تصمیم داشتم که عملیات داشته باشیم و عملیات کربلای 
5 عملیات موفقی بود. وی خاطرنشان کرد: بر روی میزدیپلماسی یک شرط ما 
با امام تغییر نکرد، آقای ولایتی در مذاکرات خود هرگز تغییر نکرد. امام از اول 
جنگ گفتند که خسارات ما باید پرداخت بشود در روی میز مذاکره این را گفتن 
امام)ره( مطرح شــد و این که صدام باید محاکمه شود. کسانی که نمی توانند 
میز دیپلماســی را درک کنند دچار مشکل می شــوند. میز مذاکره به محاکمه 
صدام اشــاره داشت، صحنه جنگ به گونه دیگر بود. اگر کشور بسیج می شد 

ما تا قدس می رفتیم اما این طور نشد.

تجربه برجام ناشی از تجربه جنگ بود
وی تصریح کرد: در اداره ایران اگر فقط به اداره جنگ توجه داشــته باشــیم تا 
۲۰۰ سال آینده دارای تجربه هستیم. یک نمونه در این خصوص در دیپلماسی 
برجام است، هرچند نقدهایی درباره برجام داریم، اما اقدام برجام یک دیپلماسی 
فوق العاده پیشرفته از یک کشور جهان سومی را نشان می دهد که این از تجربه 
جنگ ناشی می شود. در همه ابعاد جنگ فرماندهان و دولتمردان ما را با تجربه 

کرد و حکومتداری را ۲۰ الی 3۰ جلو انداخت.
محسن رضایی در خصوص برخی اختلافات در جنگ هم تصریح کرد: ما می 
گفتیم که باید تا ســقوط صدام پیش برویم، اما دوستان سیاسی می گفتند که 
نه با یک عملیات هم می تواند پیش برود. سیاســیون می گفتند که ما هم باید 
جنگ را اداره کنیم و هم زندگی مردم را و با نظر ما همراه نبودند و مشکل دیگر 
درباره سقوط صدام بود. می گفتند که نزدیکی بغداد آمریکایی ها وارد می شوند 

و بمب اتم می زنند. اما ما معتقدیم که شدنی بود، و تهدیدشان می کردیم.
سرلشــکر پاسدار محسن رضایی در ادامه گفت: امام حتی گفتند کاری نکنید 

کــه حکم جهاد به زنان بدهم و اینگونه امــام می گفتند که اگر من حکم دهم 
همه وارد جنگ می شود.

حسرت می خورم چرا نتوانستیم صدام را ساقط کنیم
وی  با بیان اینکه حســرت اینکه نتوانســتیم صدام را ساقط کنیم حسرت من 
است، تصریح کرد: صدام از فرماندهان خود ضعیف تر بود. مصری ها و روس 

ها بیشترین نقش را از نظر تاکتیکی برای صدام داشتند.
وی درباره برخــی اظهار نظرها درباره حضور فرماندهــان در خاک عراق هم 
خاطرنشان کرد: هیچ فرماندهی برای شناسایی به کربلا نرفته بود، اما تیم های 
شناسایی رفتند. یک تیم که برخلاف انتظار ما دیرتر برگشتند، کربلا و نجف رفته 
بودنــد، زیارت کرده و عکس گرفته بودند و برگشــتند. وی با تاکید بر این که ما 
جنگ را طوری اداره می کردیم که هم دانشگاه وارد شود، و پیشرفت های امروز 
هم به زمان جنگ بر می گردد، ادامه داد: با اینکه در اقتدار به بهترین وضعیت 
رسیده ایم اما در اقتصاد هنوز دچار مشکلات هستیم. دستاوردهای امنیتی در 
کشور روی ریل افتاده ایم و روز به روز در حال پیشرفت هستیم. ریل اقتصاد باید 
روی ریل اقتدار بیافتد. ما متناســب با تهدید عمل می کنیم و هیچوقت دست 
خود را رو نخواهیم کرد که چگونه وارد می شویم اما اگر کسی وارد جنگ شود 
سیلی محکمی می زنیم. سرلشکر رضایی در مورد حضور مستشاران ایرانی در 
سوریه عنوان داشت: اگر ما فعالیت های مستشاری خود را در عراق و سوریه 
انجام نداده بودیم، امروز ایران به یک ناامنی بزرگی دچار شده بود و داعش به 
مرزهای ایران می آمد و بســیاری از اســتان های مرزی ما امروز ناامن می بود 
و خســارات بسیار زادی متحمل می شدیم.  در بخش پایانی این برنامه مجری 
برنامه از دبیرمجمع تشخیص مصلحت نظام خواست در مورد شخصیت هایی 
که نام می برد توصیفی به اندازه یک یا دو کلمه بیان کند. دکتر رضایی در مورد 
شــهید همت پرتلاش، شهید زین الدین مخلص، ســردار سلیمانی خستگی 
ناپذیر، شهید مهدی باکری محجوب و متواضع، شهید حمید باکری دانشمند 
ساکت، شهید بروجردی مســیح، مرتضی قربانی شجاع، شهید موحد دانش 
متفکر، رحیم صفوی انســان فداکار و هوشمند، حاج احمد متوسلیان مقاوم، 
شهید حسن باقری انســان بی نظیر، حسین باقری جوان با استعداد وابدیده، 
غلامعلی رشــید استراتژیست، شهید صیاد شــیرازی ارتشی آزاده و بسیجی و 

محسن رضایی سرباز ملت ایران و رهبر انقلاب عنوان داشت.

امروز پاسخ به تجاوزگر کوبنده تر از دفاع مقدس خواهد بود
ســردار علــی عبداللهــی معــاون هماهنگ کننــده ســتادکل نیروهــای مســلح اظهــار داشــت: اولیــن اثری کــه دفاع مقــدس داشــت این بود کــه ثابت کــرد یک ملت بــا اتــکاء بــه توانمندی های خــود با انگیــزه و با 
گاه و شــجاع می تواند روی پــای خود بایســتد و در مقابــل قدرت هــای جهانی ایســتادگی کند. وی افــزود: آثــار دیگر دفاع مقــدس اشــاعه فرهنگ جهاد و شــهادت بود  داشــته های خــود و بــا داشــتن یــک رهبــری آ
کــه تــا آن روز تقریبــاً وجــود نداشــت یــا کم رنگ بــود و امروز اساســی ترین قــدرت بازدارندگــی را همین روحیه شــهادت طلبی اســت که دشــمن را عقب می زند و این اســت که قــدرت بازدارندگــی ما را تشــکیل می دهد 
و ایــن فرهنــگ را دفــاع مقــدس توســعه داده اســت. عبداللهــی در پایــان به نقش اساســی بســیج و ارتــش بیســت میلیونی در دفــاع مقدس پرداخــت و هشــدار داد: جنگ مــا مردمی بــود هر کس به ســهم خودش 
و در حــد توانــش در ایــن جنــگ شــرکت داشــت، مخصوصــاً جوانان بســیجی که خط شــکنان صحنــه نبرد مــا بودند این آثار بســیار ارزشــمندی برای ما داشــت و قــدرت بازدارندگــی مــا را در برابر دشــمنان دوچندان 
 کــرد، بنابرایــن جنــگ واقعــاً یــک دانشــگاه بــود و برکاتی داشــت و یــک نعمــت بزرگی برای مــا بود و صــدام اشــتباه بزرگی کــرد و امروز دشــمنان مــا عبــرت بگیرند و آن اشــتباه را تکــرار نکننــد، چون امروز پاســخ 

به تجاوزگر کوبنده تر خواهد بود.

سیاسی
1395 مــاه  مهــر   4 یکشــنبه 

سوژه روز

طرح استیضاح وزیر آموزش و پرورش تقدیم هیئت رئیسه شد
بالاخره بعد از مدت ها بحث بر سر استیضاح وزیر آموزش و پرورش این طرح پس از بررسی های لازم و با امضای ۴۰ 
نفر از نمایندگان به هیأت رئیسه تقدیم شد. جلسه کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس عصر امروز یکشنبه با حضور 
اعضا برگزار شد که بر این اساس بررسی طرح استیضاح فانی وزیر آموزش و پرورش دستورکار جلسه بود. طبق آئین نامه 
داخلی مجلس شورای اسلامی، طرح استیضاح پس از بررسی در هیأت رئیسه در صحن علنی مجلس مطرح خواهد 
شــد. در این طرح آمده است: هدف از استیضاح وزیر آموزش و پرورش حفظ منافع حدود یک میلیون فرهنگی و 1۲ 
میلیون دانش آموز و انتقال فرهنگ اصیل ایرانی - اسلامی به نسل آینده و مبارزه با تهاجمات فرهنگی می باشد. این 

طرح در ادامه دلایل خود را به این ترتیب مطرح کرده است: 1-آموزش و پرورش دارای کاهش راندمان آموزشی - پرورشی شده و فرهنگیان و دانش 
آموزان انگیزه کار نداشته و بعضا دچار بیماری افسردگی شده اند. ۲-عدم برنامه ریزی صحیح و جدید در بحث مسائل تربیتی - پرورشی - تربیت بدنی 
در راســتای مبارزه با تهاجم فرهنگی. 3-عدم توجه به شــعار »اقتصاد مقاومتی و اقدام و عمل« در بحث فرهنگ سازی در مدارس و جامعه. ۴-عدم 
رضایت معلمان و مدیران مدارس از عملکرد وزیر آموزش و پرورش. 5-عدم پویایی و شور و نشاط در بدنه وزارت و همکاران فرهنگی. 6-برنامه ریزی 
و مدیریت نامناسب در سازماندهی نیروهای انسانی. ۷-بی توجهی به مدارس روستایی و غفلت از آنها و گسترش در رشد حاشیه نشینی در شهرها به 
دلیل مهاجرت خانواده ها برای ادامه تحصیل فرزندان. 8-اجرایی نشدن سند بنیاد تحول آموزش و پرورش. 9-عدم تحول و حرکت جدید در آموزش 

و پرورش و عدم برنامه و چشم اندازی کاربردی برای آینده. 1۰-عدم تکریم ارباب رجوع در بعضی از مدارس.

پیگیری روز

یاسین رامین هنوز نتوانسته وثیقه 29 میلیاردی را تامین کند
وکیل مدافع یاسین رامین گفت: موکلم همچنان در بازداشت است و هنوز نتوانسته وثیقه ۲9 میلیاردی را تامین کند.
محمد شعبانی در گفت وگو با ایسنا با بیان این مطلب، گفت: پرونده فعلا در مرحله بازپرسی و تحقیقات مقدماتی است 

و نیاز به یک سری مدارک و اسناد دارد تا تکمیل شود، البته باید منتظر ماند تا نظر بازپرس مشخص شود.
وکیل مدافع یاســین رامین درباره موضوع اصلی پرونده موکلش گفت: موضوع این پرونده اختلاف حســاب مالی بین 
شرکت موکلم و هلال احمر است. قرار بود اسناد و مدارکی از آلمان ارسال شود که برخی از این مدارک از آلمان واصل 
شده، ولی ناقص است و قرار است نماینده هلال احمر به آلمان برود؛ یکسری مدارک هم کارشناس پرونده می خواهد 

که باید تکمیل شــود. وی گفت: موضوع شــیرهای خشک آلوده که برخی آن را به موکلم منتسب  می کنند، کذب محض بوده و جوسازی رسانه ای 
است. ان شاءالله آن را تعقیب قضایی می کنیم، حتی نماینده هلال احمر در جلسه بازپرسی، موضوع شیرهای خشک را رد کرد.

عباس جعفری دولت آبادی ۲6 مرداد ماه درباره متهم شــرکت رشــد وابســته به ســازمان هلال احمر گفته بود که پرونده مطروحه با اعلام شکایت 
سازمان هلال احمردر دادسرای کارکنان دولت تحت رسیدگی است. بازپرس برای متهم قرار وثیقه ۲9 میلیارد تومانی صادر کرد که به لحاظ عجز 
از تودیع وثیقه به زندان معرفی شده است. چند روز قبل از آن هم سید امیرمحسن ضیایی رئیس جمعیت هلال احمر با اعلام اینکه دادستانی تهران 
به طور ویژه در حال بررســی پرونده متهم شــرکت رشــد هلال احمر اســت، گفت: این متهم تا اطلاع ثانوی ممنوع الخروج است و ما منتظر اعلام 

نتیجه این دادگاه هستیم.


